
Z á p i s   č . 1 / 2 0 10
       z jednání výboru OPT  TJ  KOTVA  Braník dne 4.1.2010

Přítomni: Kvardová, Svatý, Havelka, Svobodová, Kroupa,Pešata, Šťastný, Voborská
Omluveni:  Pokorná,Martinů, Třešňák, Vojta, Paulus

Kontrola zápisu č. 10/2009 ze dne 7.12.2009: bez připomínek

1/10   Pešata informoval o obsahu zápisu č. 36/2009 ze schůze VTJ Kotva. Vojta byl pověřen
          projednáním termínu konání členské schůze a sdělil, že platí termín 8.2.2010 pro konání
          Výroční členské schůze OPT a OVT si termín jejich členské schůze změní.

2/10   Výbor OPT jmenuje do dílčí inventarizační komise Kvardovou a Šťastného.

3/10   VOPT navrhuje a schvaluje přijetí Pavla Frasse nar. 8.6.1948.

4/10   Byl dokončen návrh plánu akcí na jaro-léto 2010.

5/10   Vedoucí akcí, konaných v prosinci 2009 podali zprávu o jejich průběhu. Byla konstatována
          zvýšená účast. Akce proběhly bez problémů.

6/10   Předseda VOPT požádal členy VOPT o vysvětlovací akci mezi členy OPT o nutnosti zvýšení
         členských příspěvků do TJ pro rok 2010. Z obsáhlé diskuze, která se rozvinula shrnuje VOPT
         tyto závěry:
         a) Každý chápe nutnost zvýšení členských příspěvků (viz  VČS OPT z 2.2.09). Skokové
            zvýšení příspěvků je provedeno necitlivě, bez ohledu na možnosti většiny členů OPT, neboť
            se jedná z větší části o důchodce. Navíc výše členského příspěvku do TJ by měla zhruba
            kopírovat kvalitu a rozsah servisu, který TJ členům nabízí a ten je a bude minimální.
            Členové OPT tak zvažují odchod z TJ, neboť dle jejich názoru ji za těchto okolností na
            svoji činnost nepotřebují( k odvrácení tohoto převažujícího  názoru měla směřovat
            vysvětlovací akce).
         b) VOPT s politováním konstatuje, že VTJ se vůbec nazabýval a nereagoval na připomínky
             VOPT, které byly obsaženy v Zápisu OPT č.9/09 z 2.11.09. Připomínky byly formulovány
             na základě názorů členů OPT, s nimiž je výbor OPT v každotýdením styku a
             dlouholetých zkušeností z práce se členstvem. Přitom na připomínky OLT a OVT bylo ze
             strany VTJ reagováno(viz zápisy č.33/09 a 1/10). VOPT se nedomnívá, že je rozumné
             přehlížet názor nejaktivnějšího a největšího oddílu TJ KOTVA.
         c)VOPT vyjadřuje podiv nad opuštěním hlediska výše členského příspěvku dle odchodu
            do důchodu. Nová formulace výše příspěvků je zmatečná, neobsahuje
            běžné případy(nezaměstnanost, dlouhodobá nemoc, rodičovská dovolená, plná výše
            příspěvků pro ženy v důchodu před 60 rokem z důvodu více dětí atd.) Požadavek
            individuálních žádostí a jejich posouzení výborem je kontraproduktivní, neboť by se musely
            formulovat zásady tohoto posuzování a to je zbytečné zatěžování VTJ záležitostmi, které
            lze definovat zřetelně předem. Oznamovací dopis člena na VTJ o vzniku problému  je
            ovšem samozřejmostí.
        d)vzhledem k tendencím členů OPT k odchodu(a nejen tohoto oddílu), VOPT se domnívá, že
           finanční efekt z akce zvýšení příspěvků bude nulový, či dokonce záporný, i s ohledem na
           dotace na činnost od PTÚ, jejichž výše je závislá na počtu členů TJ.
           Základní připomínky stručněji formulované byly obsaženy v zápisu OPT 9/09 a prezentovali
           je rovněž i naši členové ve VTJ.

Příští schůze VOPT se bude konat 1.2.2010 v 17.30 hod.
             Zapsala : Kvardová                                                                    Schválil: Pešata




